


K

KASONGA KONGOLO OSCAR

IT Administrator at the European Commission

 Belgium


© CRÉDIT PHOTO

Oscar KASONGA KONGOLO was born from Congolese parents. It is in Maastricht that he underwent a bi-disciplinary training in Mathematics and Computer Science, giving him solid foundations in these two disciplines. Thanks to it, he is well equipped to integrate a research service using computer tools requiring high-level theoretical knowledge in mathematics (convex and discrete mathematics, imagery, etc.). Social network, computer network, telecommunications, cryptology, computer security, design analysis of algorithms in computer graphics, imaging, robotics, data mining, combinatorial optimization or even supervision of complex systems, Oscar is able to evolve in these different environments demanding. Since 2010, he has put his various skills - Windows XP, Customer Service, Requirements Analysis, PHP and Strategy - at the service of the government administration, specifically, the European Commission. In 2014, he brought to a successful end 3 intensive years of study with an MBA from the Open University. 🌟

K

KASONGA KONGOLO OSCAR

Administrateur informatique à la Commission Européenne

 Belgique


© CRÉDIT PHOTO

Oscar KASONGA KONGOLO est né de parents congolais. C'est à Maastricht qu'il suit une formation bi-disciplinaire en Mathématiques et Informatique, lui donnant des bases solides dans ces deux disciplines. Grâce à elle, il est armé pour intégrer un service de recherche utilisant des outils d'informatique nécessitant des connaissances théoriques de haut niveau en mathématiques (mathématiques convexes et discrètes, imagerie, etc.). Réseau social, réseau informatique, télécommunications, cryptologie, sécurité informatique, conception analyse d'algorithmes en informatique graphique, imagerie, robotique, fouille de données, optimisation combinatoire ou encore supervision de systèmes complexes, Oscar est en capacité d'évoluer dans ces différents environnements exigeants. Depuis 2010, il met ses diverses compétences - Windows XP, Service à la clientèle, analyse des exigences, PHP et stratégie - au service de l'administration gouvernementale, plus précisément, la commission européenne. 2014, il couronne 3 années d'études avec l'obtention d'un MBA de l'Open University, axé sur l'administration et la gestion des affaires. 🌟

2014 : Il décroche son MBA
2010 : Il intègre la Commission Européenne en tant qu'administrateur informatique
2007 : Il obtient son master en mathématiques et informatique